
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 3. februar 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Hvordan vil ministeren sikre, at almindelige danskere ikke afskæres fra det pri-
vate lejeboligmarked i de større byer, når tendensen er at færre og færre boliger
reguleres med omkostningsbestemt husleje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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